
Beste bewoners van Boschgeest, 

Sinds onze bijeenkomst in de Boschbloem op 1 juli 2022 heeft u niet veel van ons gehoord. We 
hebben na de bijeenkomst de resultaten van onze brainstorm over het rioolproject naar U verstuurd 
en uitgelegd wat we namens u met de gemeente zouden bespreken. Het koste ons veel tijd om in 
gesprek te komen met Wethouder Zoetemelk en na ons eerste gesprek kwam het bericht dat die er 
mee stopte. We hebben inmiddels een eerste gesprek gehad met zijn opvolger Hubert Schokker en 
hebben rechtstreeks contact met een aantal relevante medewerkers van de gemeente. Tijdens het 
eerste gesprek met Hubert Schokker is ons vorige maand uitgelegd dat het rioolvervangingsproject 
op de lange baan is geschoven en niet eerder dan 2029 zal worden uitgevoerd. Beperkte menskracht 
en financiële overwegingen spelen hierbij de grootste rol. Meer details over de planning worden 
volgend jaar bekend. Er is ons ook uitgelegd dat het riool niet overal slecht is en dat er tijdelijke 
voorzieningen zullen worden getroffen. Men is zich ervan bewust dat door dit uitstel en de 
voortgaande verandering van het klimaat het risico op met regenwater vollopende straten verder zal 
toenemen. 

We hebben erop gewezen dat inmiddels ongeveer twee jaar geleden veel bewoners enthousiast de 
enquête over dit project hebben ingevuld en de gemeente de resultaten ervan nog niet heeft 
teruggekoppeld. In de begeleidende brief werd uitgelegd waarom het belangrijk is dat dit project 
wordt uitgevoerd en wat het naast een nieuwe riool allemaal zou opleveren (klimaatbestendigheid, 
biodiversiteit, verkeersveiligheid en meer groen). Het is dus een teleurstelling voor het bestuur dat 
dit nu wordt uitgesteld zonder veel duidelijkheid wanneer het wel zal worden uitgevoerd. We 
hebben de gemeente aanbevolen hierover met de wijkbewoners te communiceren zoals destijds ook 
de enquête huis aan huis is verspreid (met het verzoek deze snel in te vullen ѡѢѣѤ). 

We hebben desalniettemin uw ideeën van 1 juli 2022 aan de gemeente doorgegeven.  

We hebben ook uitgelegd dat de Boschgeestroute (meer dan 10 jaar geleden de aanleiding voor het 
oprichten van de vereniging) nog altijd het meest genoemde probleem van de wijk is. De weg 
voldeed toen niet aan de richtlijnen voor een veilige weginrichting en is de afgelopen 10 jaar 
nauwelijks aangepast. Inmiddels zijn de richtlijnen wel anders en voldoet de weg hieraan nog minder. 
De verkeersoverlast en het aantal onveilige situaties veroorzaakt door onder andere 
landbouwverkeer is toegenomen sinds de hiervoor toegestane maximale snelheid van 30 naar 50 
km./uur gegaan. De route is dus lawaaïger en nog onveiliger geworden. 

Het rioolproject bood een unieke kans om de route volledig anders in te richten en deze veiliger, 
groener en minder lawaaiig zou zijn geworden. Uw suggesties om te voorkomen dat er jarenlang niks 
zal veranderen zijn van harte welkom. 


